
Aan Burgemeester Groeneweg en fractieleden van de Gemeenteraad, 

 

Op de lijst ingekomen stukken treft u onze brief betreffende hoger genoemde 

geluidsoverlast aan. Ik heb namens de ondertekenaars gevraagd of wij op de 

forumvergaderingen of de gemeenteraad van 13 febr. onze brief nader mochten 

toe lichten. De lijst van ingekomen stukken geeft echter geen mogelijkheid in te 

spreken en dat stelt ons teleur.  

Wij willen toch graag uw bijzondere aandacht voor de geluidsoverlast die we 

dagelijks ervaren. 

 
De overlast is niet te vangen in decibels omdat gemeten situaties telkens van 

elkaar verschillen maar moet, denken wij, langs een ander maatlat worden 

gemeten. Een aanvullend akoestisch onderzoek is o.i. nodig om de installatie 

opnieuw te beoordelen en de overlast te bepalen. Ook wanneer wettelijke normen 

niet worden overschreden, kan de mate van overlast, want die is er, in beeld 

worden gebracht.  

 
Daarnaast willen wij met           als eigenaar van het bedrijf, in 

een goed en constructief overleg de mogelijkheden bespreken om tot een goede 

oplossing te komen die voor beide partijen voldoet.  

verwijst ons echter steeds weer naar de gemeente. 

Een gesprek vanuit ons initiatief lijkt daarom niet meer mogelijk en daarom 

verzoeken wij u om het tot een oplossingsgericht gesprek te laten komen, bv. 

door het inzetten van buurtbemiddeling.  

 

Wij verzoeken u de brief voor een volgende raadscyclus te agenderen. 

 

In afwachting van uw beslissing, 

 

Vriendelijke groet, 

namens de gezamelijke ondertekenaars, 


